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                                                         Referat bestyrelsesmøde 17/5 – 2020 

 

• Opgaven med dræn og dialog med Guldborgsund Forsyning udsat pga. COVID19. 
 

• Udstykningssagen er sendt til advokat som er i dialog med køber vi kan og vil ikke vente 
længere. 
 

• Økonomi: Der er likviditet til at vi kan klare os frem til kontingenterne for 2020 bliver betalt 
efter generalforsamlingen. Udgifter følger budget så alt OK. 
 

• Flere henvendelser omkring byggeri af primitive terrasser, udhuse, hegn m.v., og flere 
nabohenvendelser omkring samme emne. Flere henvendelser omkring buske og tæer på 
fællesarealer. 
 

• En del ejerskifter, og flere byggerier i gang. Velkommen til alle nye. 
 

• Broer og portal får en tur indenfor de næste måneder, og der etableret depot for materiale 
til huller i vejene, inspireret af andre grundejerforeninger i området.  

 

• Der har været udfordring med at der fodres langs søen. 
 

• Enkelte henvendelser omkring søen, bestyrelsen afventer forår og sommer iår og beslutter i 
august om vi får klippet langs søen og tiltag omkring søen i øvrigt. Der er indhentet tilbud på 
yderligere asfaltering af veje omkring tilkørslerne til de enkelte stikveje, skal drøftes på 
generalforsamlingen. 

 


